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Abstract (en)
Warehouse door which opens and closes rapidly to allow vehicles to pass, comprising a roll-up or folding flexible shutter (101), each of the edges
of the shutter being guided in a slideway (1) and being held therein by retention carriages (5) which are guided by rails (4) housed in the slideways,
the carriages being unable to come off the said rails, characterised in that the door comprises means (6, 7, 8, 104) for linking the shutter and the
carriages together and means (2, 102) for distributing the stresses exerted on the edges of the shutter by the carriages when the door is subjected to
any strains. <IMAGE>

Abstract (fr)
Porte de manutention a ouverture et fermeture rapide pour le passage de véhicules, comportant un rideau souple (101), enroulable ou repliable, les
bords du rideau étant guidés chacun dans une glissiere (1), et y étant retenus par des chariots de retenue (5) guidés par des rails (4) logés dans
les glissiéres, sans que les chariots ne puissent quitter lesdits rails, caractérisée en ce qu'elle comporte des moyens de liaison (6, 7, 8, 104) entre le
rideau et les chariots, et de répartition (2, 102) des contraintes exercées sur les bords du rideau par les chariots quand la porte est soumise a des
efforts. <IMAGE>
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